
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa  14. 05. 2014 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 18:20 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Jarmila Tvrdá, JUDr. Ivo Nesrovnal, 
                 plk. Ing. Ivan Lechner,  Jozef Drahovský 
 
Ospravedlnili sa:  Ing. Martin Borguľa, Radovan Jenčík 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o upravenom programe rokovania komisie. 
 
Upravený program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 09.04.2014. 
02.  Program aktívneho starnutia hl. mesta SR Bratislavy na roky 2014 - 2020 
03.  Vyhodnotenie zimnej údržby 2013/2014. 
04.  Harmonogram opráv komunikácií na území Bratislavy v roku 2014 . 
05.  Plán rekonštrukcie a opráv električkových a trolejbusových tratí na území mesta v roku 2014. 
06.  Kompletné ulice 
07.  Návrh na začatie správneho konania voči spoločnosti Bratislavské podhradie, s.r.o. 
08.  Analýza dopravno-bezpečnostnej situácie ulíc Holubyho - Šulekova. 
09.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5           za: 5         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo d ňa 09.04.2014. 
  
K záznamu z rokovania komisie zo dňa 09.04.2014 neboli žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 2 
Program aktívneho starnutia hl. mesta SR Bratislavy  na roky 2014 – 2020. 
 

Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora a Ing. Bohdan Telgársky, koordinátor 
Rady seniorov. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení 
uznesenia:  
   
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Program aktívneho starnutia hl. mesta SR Bratislavy na roky 2014 - 2020“. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 



K bodu 3 
Vyhodnotenie zimnej údržby 2013/2014. 
   

Materiál uviedla Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia správy komunikácií. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Vyhodnotenie zimnej údržby 2013/2014“. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Harmonogram opráv komunikácií na území Bratislavy v  roku 2014. 
   

Materiál uviedla Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia správy komunikácií. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
schva ľuje 
 
predložený materiál „Harmonogram opráv komunikácií na území Bratislavy v roku 2014“ 
s pripomienkami. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Plán rekonštrukcie a opráv elektri čkových a trolejbusových tratí na území mesta v roku  
2014. 
 

Materiál uviedol Ing. Vladimír Lipský, zástupca riaditeľa úseku dopravnej cesty DPB, a.s.  
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Plán rekonštrukcie a opráv električkových a trolejbusových tratí na území 
mesta v roku 2014“. 
 
 
 
 
 



b) žiada  
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy doc. RNDr. Milana Ftáčnika CSc, aby pripravovanú zmluvu so 
spoločnosťou TRANSPROJEKT, s.r.o. o financovaní rekonštrukcie električkovej trate v úseku 
Hlavná stanica – Kýčerského ul. predložil pred jej podpisom, vrátane Memoranda, na prerokovanie 
do Komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 6 
Kompletné ulice. 
 

Materiál uviedol JUDr. Ivo Nesrovnal, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu „Kompletné ulice“ 
 
žiada  
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy doc. RNDr. Milana Ftáčnika CSc, aby zabezpečil vypracovanie 
metodiky tvorby uličného priestoru v duchu stratégie „Kompletných ulíc“. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 7 
Návrh na za čatie správneho konania vo či spolo čnosti Bratislavské podhradie, s.r.o. 
 

Materiál uviedol p. Jozef Drahovský, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu „Návrh na začatie 
správneho konania voči spoločnosti Bratislavské podhradie, s.r.o.“ 
 
žiada 
 
riaditeľa magistrátu Mgr. Rastislava Gajarského, aby začal prostredníctvom cestného správneho 
orgánu správne konanie voči spoločnosti Bratislavské podhradie, s.r.o. z dôvodu nesprávneho 
osadenia zvislého dopravného značenia na Nábreží arm. gen. L. Svobodu v Bratislave. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 



K bodu 8 
Analýza dopravno-bezpe čnostnej situácie ulíc Holubyho - Šulekova. 
 

Materiál uviedli za petičný výbor Norbert Takats, Ľuboš Halák, Vanda Švajlenová a Miloš 
Domorák, poslanec MČ Bratislava Staré Mesto. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Analýza dopravno-bezpečnostnej situácie ulíc Holubyho – Šulekova“ 
 
b) odporú ča 
 
zvolať stretnutie za účasti zástupcov Magistrátu, Mestskej časti Bratislava – Staré Mesto 
a Krajského dopravného inšpektorátu za účelom odborného prehodnotenia projektu a 
navrhovaných technických opatrení na Šulekovej ul. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 9 
Rôzne. 
 
V tomto bode neboli žiadne podnety ani pripomienky 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 14.05.2014                


